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OBČINA MARKOVCI       

Občinski svet 

Markovci  43, 2281 MARKOVCI 
  02 788 88 80, e-naslov tajnistvo@markovci.si 

 

 

Številka: 032-0001/2018 

Datum: 6. 11. 2019 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Markovci, ki je bila v sredo, 6. novembra 2019, ob  

17.
30

 uri, v  sejni sobi Občine Markovci, Markovci 43, 2281 Markovci. 

 

Sejo Občinskega sveta Občine Markovci je na podlagi 23. člena Poslovnika Občinskega sveta 

Občine Markovci sklical župan. Uvodoma je pozdravil svetnici in svetnike občinskega sveta,   

predstavnico sredstev javnega obveščanja ter predstavnike občinske uprave. Ugotovil je, da je 

svet sklepčen, saj so bili prisotni vsi člani občinskega sveta. Ker  je na podlagi 30. člena 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Markovci s tem bila podana sklepčnost, je občinski svet 

lahko nadaljeval sejo in na podlagi 45. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Markovci 

veljavno sprejemal odločitve.  

 

SEJI SVETA SO PRISOSTVOVALI ŠE NASLEDNJI VABLJENI: 

1. Snežana Sešel SOU Spodnjega Podravja pri točki 3; 

2. Marinka Bezjak Kolenko, direktorica občinske uprave;  

3. Helena Peršuh, Občinska uprava Občine Markovci; 

4. Branko Zorko, Občinska uprava Občine Markovci; 

5. Slavica Pičerko Peklar, Večer 

6. Monika Horvat, Štajerski Tednik; 

7. Marija Slodnjak, Radio Tednik Ptuj; 

8. Nevenka Težak, zapisnikarica. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 

Z vabili za sklic seje so prejemniki gradiva prejeli predlog za 12 točk, h kateremu  je bilo 

priloženo tudi gradivo. Župan je za obravnavo predlagal z vabilom posredovani 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA:  

1. Potrditev predlogov zapisnikov 5. redne in 2. dopisne seje Občinskega sveta in 

poročilo o realizaciji sklepov 

2. Pobude in vprašanja 

3. Dopolnjen osnutek Odloka o OPPN za EUP MA11 Markovci – območje južno od šole 

(Center medgeneracijskega druženja) s predlogom spremenjenega 8. člena 

4. Predlog Odloka o proračunu Občine Markovci za leto 2020 

5. Predlog Odloka o proračunu Občine Markovci za leto 2021 

6. Predlog Odloka o pokopališkem redu v Občini Markovci – druga obravnava 

7. Predlog Pravilnika o spremembah Pravilnika o sofinanciranju letnih programov športa 

v Občini Markovci 

8. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju 

programov kulturnih dejavnosti v Občini Markovci 

9. Predlog Pravilnika o dodelitvi enkratne denarne nagrade zlatim maturantom in 

diplomantom Občine Markovci 

mailto:tajnistvo@markovci.si
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10. Predlog Sklepa o ceni uporabe večnamenske športne dvorane in šolske telovadnice v 

Markovcih 

11. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o soglasju k spremembi cene storitve obvezne 

občinske gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Občini 

Markovci  

12. Predlog Sklepa o ustanovitvi služnostne pravice v k.o. Markovci v korist Elektro 

Maribor d.d. 

 

Predsednik Odbora za negospodarske dejavnosti Gregor Zmazek je predlagal, da se točke od 

6 do 10 umaknejo iz dnevnega reda, ker se odbor zaradi  nepredvidljivih dogodkov ni mogel 

sestati, da bi razpravljal o gradivu. 

Župan je kljub predlogu predsednika odbora dal na glasovanje z vabilom posredovani predlog 

dnevnega reda, ki pa ni bil izglasovan, saj je proti glasovalo 6 svetnikov. Ker posredovani 

predlog dnevnega reda ni bil izglasovan, je dal na glasovanje  predlog dnevnega reda, ki ga je 

predlagal predsednik Odbora za negospodarske dejavnosti. Za predlog dnevnega reda z 

umikom točk 6 do 10 je glasovalo 6 svetnikov ZA in 3 PROTI. Župan je za razpravo podal 

naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA 

1. Potrditev predlogov zapisnikov 5. redne in 2. dopisne seje Občinskega sveta in  

    poročilo o realizaciji sklepov 

2. Pobude in vprašanja 

3. Dopolnjen osnutek Odloka o OPPN za EUP MA11 Markovci – območje južno od šole    

    (Center medgeneracijskega druženja) s predlogom spremenjenega 8. člena 

4. Predlog Odloka o proračunu Občine Markovci za leto 2020 

5. Predlog Odloka o proračunu Občine Markovci za leto 2021 

6. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o soglasju k spremembi cene storitve obvezne  

    občinske gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Občini   

    Markovci  

7. Predlog Sklepa o ustanovitvi služnostne pravice v k.o. Markovci v korist Elektro Maribor     

    d.d. 

 

SKLEP številka 93/19: 

Potrdi se spremenjeni predlog dnevnega reda. 
 

K točki 1 

Predloga zapisnikov 2. dopisne in 5. redne seje Občinskega sveta Občine Markovci ter 

poročilo o realizaciji sklepov so prejemniki gradiva prejeli z vabilom za sejo. 

Svetniki na vsebino predlogov zapisnikov  niso imeli pripomb in spreminjevalnih predlogov. 

Župan je dal predloga zapisnikov na glasovanje in je bil soglasno sprejet naslednji 

 

SKLEP številka 94/19: 

Občinski svet Občine Markovci je potrdil zapisnik 2. dopisne seje Občinskega sveta, ki 

je bila 13. septembra 2019, v predloženem besedilu. 

Občinski svet Občine Markovci je potrdil zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta, ki je 

bila 25. septembra 2019, v predloženem besedilu. 

Občinski svet Občine Markovci je vzel poročilo o realizaciji sklepov 2. dopisne in 5. 

redne seje Občinskega sveta na znanje. 
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K točki 2: 
1. Zlatko Bratuša je predlagal, da občina pošlje na Telemach dopis zaradi pogostih 

izpadov interneta in televizijskih programov. 

Župan je odgovoril, da smo Telemach že obvestili o izpadih interneta in televizijskih 

programov, vendar odgovora do danes še nismo prejeli. 

 

2. Zvonko Črešnik je vprašal kako daleč so aktivnosti v zvezi s projektom izgradnja  

kolesarske steze  Borovci? 

Župan je odgovoril, da se pripravlja novelacija projektne dokumentacije za Gradnjo 

regionalnih kolesarskih povezav za zagotavljanje trajnostne mobilnosti v Spodnjem 

Podravju. Projekt vodi Skupna občinska uprava občin Spodnjega Podravja in bo 

sofinanciran s strani Evropske unije iz Evropskega sklada za regionalni razvoj in 

Republika Slovenija. Občine investitorke bodo zagotavljale le sredstva za DDV. 

Pričakujemo, da bo projekt dokončan v naslednjih dveh letih. 

 

3. Podžupan Franc Kostanjevec je menil, da je neodgovorno, da se zaradi odpovedi seje 

Odbora za negospodarske dejavnosti umikajo iz dnevnega reda točke iz njihove 

pristojnosti. 

Gregor Zmazek je povedal, da  so prejeli vabilo za sejo dokaj pozno in da je bila seja 

odpovedana zaradi pogreba. 

 

4. Anton Kekec je postavil vprašanje, zakaj Vaški odbor Nova vas pri Markovcih ni 

dobil odgovorov na postavljena vprašanja v zapisniku 3.  seje vaškega odbora. 

Župan je odgovoril, da ima naslednji teden dogovorjen sestanek s predsednikom in 

člani Vaškega odbora, na katerem se bodo pogovorili o vseh nerešenih vprašanjih. 

 

5. Antona Kekca je zanimalo, za kakšen namen se je sanirala hiša pri gasilskem domu v 

Novi vasi? 

Župan je odgovoril, da se bo v Novo vas začasno preselil občan iz Borovcev, saj je 

hiša v Borovcih v kateri je nastanjen in, ki je v občinski lasti neprimerna za bivanje. 

 

K točki 3: 

Z vabilom so prejemniki gradiva prejeli v ponovno potrditev predlog dopolnjenega osnutka 

Odloka o OPPN za EUP MA11 Markovci – območje južno od šole (Center 

medgeneracijskega druženja s predlogom spremenjenega 8. člena. 

Dodatno obrazložitev je ponovno podala Snežana Sešel, ki je povedala, da občina v skladu s 

sprejetim OPN, vodi postopek sprejema OPPN za dejavnost, ki je predvidena v tem območju. 

Poudarila je, da brez sprejetega OPPN gradnja ni možna in da je to edina lokacija v občini, na 

kateri je predvidena tovrstna gradnja. Pogoj za nadaljevanje postopka izgradnje doma je 

sprejeti prostorski akt. 

Župan je prikazal še idejno zasnovo ureditve  ob domu, kjer je manjši del zemljišča namenjen 

raztrosu pepela pokojnih,  ostalo zemljišče pa je namenjeno ureditvi parka s klopcami. 

Po krajši razpravi, v kateri sta sodelovala Danijel Korošec in Peter Majcen, je župan dal 

predlog Odloka o OPPN za Center medgeneracijskega druženja na glasovanje ki pa ni bil 

izglasovan, saj je 5 svetnikov glasovalo ZA in 6 PROTI.  

 

Po izidu glasovanje je župan predlagal 10 minutni odmor. 

 

V nadaljevanju seje je župan vidno razočaran nad izidom glasovanja svetnike pozval, da 

javnosti obrazložijo odločitev o glasovanju proti. Poudaril je, da s tem, ko ne potrdijo 



  Predlog zapisnika 

                                                                                                                          november 2019 

 

 4 

Občinskega podrobnega prostorskega načrta, zavirajo razvoj naše občine, saj brez sprejetega 

OPPN ni možno pričeti z gradnjo,  onemogočene so nove zaposlitve in starejšim namestitev v 

domačem okolju. 

V burni razpravi, ki se je razvila, so sodelovali svetniki Franc Kostanjevec, Uroš Mohorko 

Meglič, Anton Kekec, Peter Majcen in Daniel Korošec. 

Franc Kostanjevec je predlagal, da župan prekine današnjo sejo, ker se vseh 6 svetnikov, ki so 

glasovali proti posmehuje iz današnje seje. 

Svetniki, ki so glasovali proti, so ponovno poudarili, da ne nasprotujejo investiciji, ampak kot 

so že na neformalnem sestanku povedali, premalo vedo o samem projektu, saj bi glede na 

vrednost investicije želeli odgovore na že večkrat zastavljeno vprašanje, kdo bo investitor in s 

kolikšnim deležem bo pri gradnji sodelovala občina. Ker  se  investicija prelaga že nekaj let in 

ker na tem zemljišču ne vidijo možnosti širitve, so predlagali, da se razmisli o novi lokaciji. 

Župan je ponovno opozoril, da je postopek spreminjanja prostorskega akta dolgotrajen 

postopek. V kolikor bomo šli v postopek spreminjanja prostorskega akta za umestitev doma 

na drugo lokacijo, doma v naslednjih 15 letih ne bomo imeli.  

Na koncu je  župan dal vedeti, da v kolikor svetniki ne želijo potrditi Občinskega  podrobnega 

prostorskega načrta, bomo v občini izvedli referendum in naj občani odločijo o gradnji. 

 

K točki 4: 

Z vabilom za sejo so prejemniki gradiva prejeli predlog Odloka o  proračunu za leto 2020 in 

2021. 

Župan je v skladu s poslovnikom občinskega sveta svetnikom predstavil predloženi predlog 

proračuna in povedal, da sta predloga proračuna pripravljena v skladu s standardi in normativi 

za pripravo proračuna. Povedal je, da bomo v letu 2020 financirali izvirne naloge iz 

pristojnosti občine, delovanje društev s področja kulture športa, humanitarna in gasilska ter 

druga društva, planirana imamo sredstva za subvencije cen javnim podjetjem, kmetijstvu ter 

podjetjem in zasebnikom v občini, zagotavljali sredstva za investicije društvom, sredstva za 

izboljšanje gospodarske infrastrukture v občini, nadaljevali z gradnjo kolesarskih stez v 

Borovcih, Prvencih, Novi vasi pri Markovcih ter Bukovcih, novost v proračunu je še 

financiranje prostosferjev, ki bodo namenjeni prevozu starejših občanov.  

V nadaljevanju je predstavil še vsebino predloga proračuna za leto 2021, v katerem so prav 

tako planirana sredstva za društva, subvencije cen javnim podjetjem, kmetijstvu ter podjetjem 

in zasebnikom v občini, kar nekaj sredstev je namenjenih za nakup gasilskih vozil, 

rekonstrukcijo gasilskega doma v Borovcih, dokončanje kolesarskih stez, gradnjo regionalne 

kolesarske povezave Borovci - Gorišnica, vzdrževanje športnih objektov in drugo.  

Občinski svet danes sprejme sklep, da se predlog proračuna da v javno razpravo. V času javne 

razprave o predlogu proračuna razpravljajo delovna telesa občinskega sveta. Prav tako v času 

javne razprave zainteresirana javnost da pripombe in predloge na razgrnjen predlog 

proračuna. 

V razpravi o predlogu proračuna je Danijel Korošec menil, da je po njegovem mnenju 

preuranjeno sprejemati proračun za leto 2021. V razpravo sta se vključila še Anton Kekec in 

Uroš Meglič. Vsi skupaj so izpostavili kar nekaj proračunskih postavk za katera so želeli 

dodatna pojasnila, visoka se jim je zdela predvsem postavka za Hrastovec, montažno 

skladišče za režijski obrat, šolski prevozi ter postavka za postajališča v Zabovcih. 

Župan je pojasnil, da je stališče države oz. Ministrstva za finance, da se sprejemajo dveletni 

proračuni. Skupaj z direktorico sta podala še odgovore glede planiranja izpostavljenih 

proračunskih postavk. 
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Po krajši razpravi je župan  dal na glasovanje predlog sklepa o izvedbi javne razprave o 

predlogu proračuna za leti 2020 in 2021 in je bil z 8 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejet 

naslednji 

 

SKLEP številka 95/19: 

Občinski svet Občine Markovci je na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi 

(Uradni list RS, št. 94/07-UPB2, 27/08-odl. US, 76/08, 79/09, 51/10, 84/10-odl. US, 40/12-

ZUJF, 14/15-ZUUJFO in 76/16-odl. US), 16. člena Statuta Občine Markovci (Uradno 

glasilo slovenskih občin, št. 47/17) ter 89. člena v skladu z 90. členom Poslovnika 

občinskega sveta (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 47/17), sprejel   S K L E P   o 

izvedbi javne razprave o predlogu proračuna Občine Markovci za leti 2020 in 2021 

1. 

Občinski svet Občine Markovci daje predlog proračuna Občine Markovci za leto 2020 

in 2021 v javno razpravo. 

2. 

Javna razprava o predlogu proračuna Občine Markovci za leti 2020 in 2021 traja do 21. 

novembra 2019. Do istega dne bo predlog proračuna objavljen tudi na spletni strani 

Občine Markovci www.markovci.si. 

 

Predloga proračunov  z vsemi dokumenti sta dostopna vsem zainteresiranim v času 

uradnih ur v sejni sobi Občine Markovci, Markovci 43, 2281 Markovci. 

 

3. 

V času javne razprave se pripombe in predlogi k predlogoma proračunov dajejo pisno 

tako, da se vpisujejo v zvezek pripomb in predlogov ali pa se v času javne razprave po 

pošti pisno naslovijo na župana Občine Markovci.  

4. 

Ta sklep prične veljati z dnem sprejema. 

 

K točki 5: 

Z vabilom je bil svetnikom posredovan v sprejem Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o 

soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja 

za oskrbo s pitno vodo v Občini Markovci. 

Dodatno obrazložitev je podala direktorica občinske uprave, ki je povedala, da je občinski 

svet na junijski seji sprejel Sklep o soglasju k spremembi cene oskrbe s pitno vodo. Ker občini 

Kidričevo in Starše nista potrdili cene omrežnine sklep ni pravno veljaven, zato ga je potrebno 

spremeniti oz. sprejeti na novo, tako da se cena storitve in omrežnine začne uporabljati s 1. 

11. 2019. 

Župan je dal predlog sklepa na glasovanje in je bil z 8 glasovi ZA in 2 PROTI sprejet 

naslednji 

 

SKLEP številka 96/19: 

Občinski svet Občine Markovci je na podlagi  16. člena Statuta Občine Markovci 

(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 47/17) sprejel naslednji  SKLEP  o spremembi 

Sklepa o soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske gospodarske javne službe 

varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Občini Markovci  

1. člen 

Sklep o soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske gospodarske javne službe 

varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Občini Markovci, številka: 301-0001/2019, z dne 

12. 6. 2019, se spremeni tako, da se cena opravljenih storitev in cena omrežnine obvezne 

http://www.markovci.si/
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občinske gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo, začne 

uporabljati z dnem 1. 11. 2019. 

2. člen 

Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

K točki 6: 

Z vabilom je bil svetnikom posredovan v sprejem predlog Sklepa o ustanovitvi služnostne 

pravice v k.o. Markovci v korist Elektro Maribor d.d. 

Dodatno krajšo obrazložitev je podal župan, ki je povedal, da smo dobili od Elektra v podpis 

pogodbo o služnostni pravici v korist Elektro za potrebe izgradnje nizkonapetostnega 

priključnega kablovoda za potrebe privatne investitorke. 

Župan je dal predlog sklepa na glasovanje in je bil soglasno sprejet naslednji 

 

 

SKLEP številka 97/19: 

Občinski svet Občine Markovci je na podlagi četrtega odstavka 29. člena Zakona o 

stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 

11/18 in 79/18; ZSPDSLS-1) in 16. člena Statuta Občine Markovci (Uradno glasilo 

slovenskih občin, št. 47/17), na predlog župana sklenil, da Občina Markovci ustanovi 

služnostno pravico za izgradnjo, prestavitev in vzdrževanje priključnega kablovoda ter 

služnostno pravico dostopa in prehoda na nepremičnini parc. št. 824/1, k.o. (417) 

Markovci, v korist Elektro Maribor d.d., Vetrinjska ulica 2, 2000 Maribor, matična št. 

5231698000.  

 

Služnost iz prejšnjega odstavka te točke se ustanovi brezplačno, ker se ustanavlja v 

korist Elektro Maribor d.d. 

 

Ker je bil dnevni red izčrpan, se je župan svetnikom zahvalil za sodelovanje ter ob 18.45  uri 

sejo zaključil. 

 

    zapisala                   župan  

Nevenka Težak      Milan Gabrovec, prof. 

 

 


